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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hova tart a fej nélküli lovas?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormany.hu  portálon  megjelent  „Az  agrártárca  a  környezetügyi  feladatait  továbbra  is  magas
színvonalon  látja  el”  hír  szerint  a  kormányzati  bürokráciacsökkentést  követően  az  agrártárca
minden eddigi feladatát a jövőben továbbra is ellátja, beleértve a természetvédelem területét is. A
minisztérium  környezetügyi  államtitkársága,  valamint  a  szakmai  felügyelete  alá  tartozó
háttérintézmények és területi szervek 2208 fős létszámából összesen 60 kolléga álláshelye szűnt
meg.  Ez a  sajtóban megjelent  számokkal  ellentétben mindösszesen 2,7 %-os létszámcsökkenést
jelent az államtitkárság vonatkozásában.

A  hírben  olvasható  továbbá,  hogy  a  létszám  meghatározása  során  arra  törekedtek,  hogy  a
természetvédelem területén is a minisztériumi bürokrácia csökkenjen, ezért a természetvédelemmel
foglalkozó területi szerveknél, így a nemzeti park igazgatóságoknál sem történt létszámcsökkentés.
Ennek indoka az, hogy a természetvédelmi munka legfontosabb része helyben zajlik, és a védett
területek természetvédelmi kezelésében nyilvánul meg. Az állami természetvédelmi munkát tehát az
eddig megszokott magas színvonalon látják el a jövőben is. Magyarországon az elmúlt évek alatt
sokat erősödött a természetvédelem, a nemzeti park igazgatóságok hálózata.

Kérdezem Önt:

1. Összesen hány szakembert küldtek el a szaktárca természetvédelmi szakfőosztályairól?

2. Ez hány százaléka az érintett szakterületi dolgozóknak a szaktárcánál?

3. Jelenleg mekkorák a szaktárca természetvédelmi szakfőosztályainak létszámai?

4. Mi szerint bocsájtottak el embereket, közrejátszottak-e szakmai vagy szociális szempontok?



Budapest, 2018. november 24.

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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